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كتابخانههاي آذربايجان شرقي نيازمند اعتبارات است

مديركل كتابخانههاي عمومي آذربايجان شرقي خواستار افزايش اعتبارات تعمير و تجهيز كتابخانههاي استان شد.

مديركل كتابخانههاي عمومي آذربايجان شرقي خواستار افزايش اعتبارات تعمير و تجهيز كتابخانههاي استان شد.
به گزارش خبرگزاري فارس از تبريز به نقل از روابط عمومي كتابخانههاي عمومي آذربايجان شرقي، حسن خدايي در جلسه انجمن
كتابخانههاي عمومي شهرستان تبريز در سردرود اظهار داشت: از محل اعتبارات فرهنگي آذربايجان شرقي در سال جاري 38 ميليارد
ريال اعتبار به توسعه كتابخانهها اختصاص يافته و متعاقب آن هشت پروژه در نظر گرفته شده است كه احداث كتابخانه استاندارد در

شهر سردرود نيز جزو اولويتهاي پيشنهادي در اين پروژههاست.
وي افزود: در رابطه با اين پروژهها فرمانداران، شهرداران و رؤساي شوراهاي اسلامي شهرها مساعدتهاي شايان توجهي را انجام
دادهاند؛ ضمن اينكه با توجه به هدف مسئولان براي توسعه فرهنگ كتابخواني در سال 89 احداث سه باب كتابخانه سيار پيشبيني

شده است.
خدايي در رابطه با تعمير و تجهيز كتابخانههاي عمومي خاطرنشان كرد: مبلغ پنجهزار و 425 ميليون ريال اعتبار در سال 89 در نظر

گرفته شده كه دوهزار و 893 ميليون ريال در شش ماهه نخست امسال اختصاص يافته و هزينه شده است.
وي به تعامل مثبت ميان اداره كل كتابخانههاي عمومي آذربايجان شرقي و شهرداري كلانشهر تبريز اشاره كرد و افزود: در تبريز نيز

مسئله تأمين زمين براي احداث كتابخانههاي استاندارد در دست پيگيري است.
رئيس دبيرخانه انجمن كتابخانههاي عمومي آذربايجان شرقي به مصوبه اخير اين انجمن در خصوص كتابخانههاي مدارس اشاره و
تصريح كرد: با توجه به دستور استاندار براي واگذاري كاربري 10 باب كتابخانه مدرسهاي غيرفعال، كارشناسيهاي لازم از سوي ادارات

كل آموزش و پرورش و كتابخانههاي عمومي استان انجام شده است.
خدايي خاطرنشان كرد: اين اداره كل صرفاً متقاضي حق انتفاع اين كتابخانهها بوده و منظور از مصوبه فوقالذكر نيز همين بود كه

اميد است با مساعدت همكاران آموزش و پرورش به زودي شاهد اجرايي شدن اين مصوبه باشيم.
وي در خصوص كتابخانههاي عمومي ميرداماد، باقرالعلوم (ع) قراملك و اميرخيزي تبريز نيز توضيح داد و گفت: اين كتابخانهها توسط
شهرداري وقت احداث و به اداره كل فرهنگ و ارشاد اسلامي استان واگذار شدهاند اما با توجه به توسعه اعضا و منابع كتابخانهها
فضاي فعلي جوابگوي نيازها نيست كه بررسيهايي با حضور رئيس گروه فرهنگي، آموزشي و پژوهشي معاونت برنامهريزي استانداري

به عمل آمده است.
وي اظهار اميدواري كرد؛ با تأكيد فرماندار در جلسه كميته برنامهريزي شهرستان شاهد تسريع روند توسعه اين كتابخانهها باشيم.
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